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BRG.0002.4.2021 

Protokół 

Protokół z XXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, która rozpoczęła się 

w dniu 30.03.2021 r. i była kontynuowana w dniu 07.04.2021 r. w trybie zdalnym w 

Urzędzie Gminy Białe Błota ul. Guliwera 4a. 

Sesja trwała: od godziny 13:30 do godziny 20:40 w dniu 30.03.2021 r. oraz w dniu 

07.04.2021 r.  od godziny 15:00 do godziny 17:44. 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Radna Anna Banaszek 

Na podstawie nagrania protokół sporządził: Łukasz Czyżewski. 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Gminy Białe Błota (w posiedzeniu wzięło udział 21 członków); 

2. Wójt Dariusz Fundator 

3. Skarbnik Katarzyna Strzygocka-Kowalska; 

4. Radca Prawny Maciej Dalka; 

5. Pracownicy Urzędu Gminy Białe Błota; 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV, XXXVI i XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe 

Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie nadania nazwy rondu w miejscowości Białe Błota, 

2) uchylająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Sportu Rady Gminy Białe Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz 

składu osobowego, 

3) w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury Rady Gminy Białe Błota, ustalenia 

przedmiotu jej działania oraz składu osobowego, 

4) w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury Rady Gminy Białe 

Błota w kadencji 2018-2023, 

5) w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu Rady Gminy Białe 

Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego, 

6) w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 

Rady Gminy Białe Błota w kadencji 2018-2023, 
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7) w sprawie przerwania kontroli prowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 

Białe Błota w sprawie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i dochodów 

dotyczących działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności  

z planem finansowym za 2020 rok, 

8) w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków  

i dochodów dotyczących działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich 

zgodności z planem finansowym za 2020 rok przez Najwyższą Izbę Kontroli 

Delegatura w Bydgoszczy. 

9) w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota przeprowadzenia 

kontroli problemowej w zakresie wydanych Zarządzeń Wójta Gminy Białe Błota w 

okresie od stycznia 2019 do grudnia 2020 r.  

10) zmieniająca  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz 

ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-2023,  

11) w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian Statutu Gminy Białe Błota, 

12) w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek 

pomocniczych gminy Białe Błota, 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.1.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota, 

14) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota, 

15) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.3.2021 na działalność Kierownika 

Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach.  

16) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.5.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota, 

17) w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.9.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w 

Murowańcu, 

18) w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.10.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej 

w Murowańcu, 

19) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota,  

20) w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy 

Białe Błota na lata 2020-2032”.  

21) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota.  

22) w sprawie wyznaczenia obszarów i granic aglomeracji Białe Błota.  

23) w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przyjmowania przez Gminę Białe Błota urządzeń 

wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te 

urządzenia wybudowanych z własnych środków.  

24) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej realizacji drogi dojazdowej, 

stanowiącej ulicę Wiejską w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota.  

25) w sprawie przygotowania projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych,  

z jakich mogą być wykonane na terenie Gminy Białe Błota.  

26) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele.  
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27) w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

28) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

29) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku zawarcia w trybie 

przetargowym umowy najmu na okres 10 lat.  

30) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 

2020-2025.  

31) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021. 

32) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 

2021-2032 

Ad. 1. Otwarcie XXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady. 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący na sekretarza obrad zaproponował radną Annę Banaszek 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Anny Banaszek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski 

Sekretarzem obrad została radna Anna Banaszek. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXV, XXXVI i XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy 

Białe Błota. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV, XXXVI i XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe 

Błota. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski 

Protokoły z XXXV, XXXVI i XXXVII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota zostały 

przyjęte. 

Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

Kierownik GOPS Michał Borkowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały: w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Białe Błota na lata 2019-2021" za rok 2020. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Białe Błota na lata 2019-

2021" za rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 
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Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Przewodniczący zaproponował przesunięcie uchwały zmieniającą budżet gminy oraz WPF na 

pozycje 3 i 4. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przesunięcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu i WPF do pozycji 3 i 4 .  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski 

Przewodniczący anulował głosowanie i zarządził jego powtórzenie w związku z 

niemożnością oddania głosu przed radnego Krzysztofa Kocikowskiego 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przeniesienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie i WPF do pozycji 3 i 4 .  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Wniosek został przyjęty. 

Radna Maria Wolsztyńska złożyła wniosek o wycofanie projektu uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu i w 

konsekwencji kolejnych uchwał w sprawie wyboru dwóch komisji oraz przewodniczących 

tych komisji. 

Radna Anna Banaszek przychyliła się radnej Marii Wolsztyńskiej. Ponadto zwróciła uwagę, 

że pomimo złożonego apelu radni nie są chętni do pracy w komisji. 

Radna Aleksandra Lubońska również jest za wycofaniem projektów uchwał. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem radnych dotyczącym usunięcia z 

porządku obrad następujących uchwał: 

2) uchylająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Sportu Rady Gminy Białe Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz 

składu osobowego, 

3) w sprawie powołania Komisji Oświaty i Kultury Rady Gminy Białe Błota, ustalenia 

przedmiotu jej działania oraz składu osobowego, 

4) w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury Rady Gminy 

Białe Błota w kadencji 2018-2023, 

5) w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu Rady Gminy 

Białe Błota, ustalenia przedmiotu jej działania oraz składu osobowego, 

6) w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Sportu Rady Gminy Białe Błota w kadencji 2018-2023, 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnej Mari Wolsztyńskiej, radnej Anny Banaszek i radnej Aleksandry Lubońskiej o 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu i w konsekwencji kolejnych uchwał 

w sprawie wyboru dwóch komisji oraz przewodniczących tych komisji .  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Porządek obrad został przyjęty 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy z wykonania uchwał w okresie między sesjami. 
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Wójt złożył informację z wykonania uchwał w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie nadania nazwy rondu w miejscowości Białe Błota 

Radna Maria Wolsztyńska złożyła wniosek dotyczący zmiany uzasadnienia projektu uchwały, 

w którym ma zostać ujęta jedynie kwintesencja uzasadnienia uchwały z pominięciem drogi 

dojścia do wyboru nazwy. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka zgłoszona przez radną Marie Wolsztyńska odnośnie zmiany treści uzasadnienia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy rondu w miejscowości Białe Błota. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 
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Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krzyżanowski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.17.2021 w sprawie nadania 

nazwy rondu w miejscowości Białe Błota. 

2) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Białe Błota na lata 2019-2021" za rok 2020 

Kierownik GOPS Michał Borkowski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Karolina Lachowicz poinformowała, że przychyla się do podjęcia 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Białe Błota na lata 2019-2021" za rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Burdanowska 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.18.2021 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji "Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Białe 

Błota na lata 2019-2021" za rok 2020. 

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
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Wznowiono obrady. 

Do obrad dołączyła radna Magdalena Burdanowska. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021. W § 1 zapisane jest, że w uchwale w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021 ustala się i wprowadza następujące 

zmiany. § 2, dochody budżetu gminy w wysokości 154 497 868,14 złote zwiększa się o kwotę 

4 458 917,00 złotych. Dochody budżetu gminy po zmianie wynoszą 158 956 758,14 złotych, 

zgodnie z załącznikiem nr 1. Dochody bieżące w kwocie 138 138 075,59 zł. Dochody 

majątkowe w kwocie 20 818 709,55 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2. § 3 projektu, wydatki 

budżetu gminy w wysokości 172 997 868,14 zł zwiększa się o kwotę 4 458 917,00 zł. 

Wydatki budżetu gminy po zmianie wynoszą 177 456 758,14 zł, zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Z tego wydatki bieżące w kwocie 135 138 793,oo zł, wydatki majątkowe w kwocie 

42 317 992,14 zł, zgodnie z załącznikiem nr 4. W wydatkach bieżących zabezpieczona 

została rezerwa na kwotę 800 000,00 zł. Z tego rezerwa ogólna 350 000,00 zł, rezerwa celowa 

na zarządzanie kryzysowe 450 000,00 zł. Co pozostaje bez zmian do uchwały pierwotnej 

budżetowej. Określa się limit wydatków na zadania majątkowe w 2021, zgodnie z 

załącznikiem nr 4. Deficyt budżetu gminy w kwocie 18 500 000,00 zł zostanie sfinansowany 

przychodami z emisji obligacji komunalnych w wysokości 18 500 000,00 zł. Zgodnie z 

załącznikiem nr 5. ustala się łączną kwotę planowanych przychodów na kwotę 

26 795 180,00 zł, rozchodów 8 295 180,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 5. Plan dochodów i 

wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych odrębnymi ustawami z kwoty 33 666 118,14 zł zwiększa się o 42 złote na kwotę 

33 666 160,14 zł, zgodnie z załącznikiem nr 6, nr 6 a. kwoty planowanych wydatków 

funduszu sołeckiego w wysokości 606 122,14 zł, z podziałem kwot oraz określeniem 

przedsięwzięć, zgodnie z załącznikiem jest nr 10, 10 a. Zmiany wprowadzone, zmieniające 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021 zostały omówione na 

Komisji Finansów i Budżetu. Ponadto wniosła autopoprawkę, która będzie dotyczyła jedynie 

zmiany nazwy zadania. Zmiany nazwy zadania w załączniku nr 4, zadania majątkowe 2021 r. 

Pozycja 40: budowa ścieżki pieszo-rowerowej w Ciele przy ulicy Osiedle na nazwę 

rozbudowa drogi gminnej ulicy Osiedle polegającej na budowie ścieżki pieszo-rowerowej 

wzdłuż ulicy Osiedle w miejscowości Ciele. W związku z uzyskaniem dofinansowania na 

realizację przedmiotowego zadania należy skorygować nazwę zadania, tak by była zgodna z 

wnioskiem o dofinansowanie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka zgłoszona przez skarbnika Gminy. W załączniku nr 4 poz 40. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Radny Henryk Sykut zgłosił poprawkę i powiedział: Jeżeli Państwo radni pamiętacie w 

grudniu uchwaliliśmy plan inwestycji na rok 2021. Praktycznie minęło 3 miesiące i mamy 

tutaj poprawkę w pozycji 50, była ulica Rumiankowa w Zielonce. Pojawiła się ulica 

Borowikowa i tutaj mój wniosek jest taki, żeby wrócić do tego co było uchwalone przez Radę 

w grudniu, czyli budowa ulicy Rumiankowej. Tam była kwota 500 000,00 zł. Natomiast 

rozwiązanie na ulicę Borowikową to musimy znaleźć a powiem dlaczego. Na ulicę 

Rumiankową mieliśmy przydzielone środki z vouchera i to był a kwota 350 000,00 zł. Po 

otrzymanych informacjach, że musimy tylko wybrać trzy większe inwestycje. W związku z 

tym zawarliśmy takie porozumienie, że zgadzamy się na wycofanie tej inwestycji w ulicę 

Rumiankową, ale pamiętamy przy tym jak będziemy uchwalać budżet. W związku z tym 

wracamy do tego co było w budżecie i zgłaszam wniosek o wpisanie w pozycji 50, projekt i 

budowa ulicy Rumiankowej w Zielonce z kwotą finansowania 500 000,00 zł. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Henryka Sykuta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka zgłoszona przez radnego Henryka Sykuta dotycząca budowy ul Rumiankowej. 

W pozycji 50 projekt i budowa ul. Rumiankowej w Zielonce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka 

PRZECIW (8)Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Michalak 
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Wniosek został przyjęty 

Głos zabrał radny Łukasz Wyszomirski, który złożył wniosek: wprowadzenie nowego zadania 

w załączniku nr 4 uchwały budżetowej do działu 600, rozdział 616, § paragrafy 60, 50 pod 

nazwą budowa ulicy Borowikowej od wiaduktu do ulicy Maślakowej, Leśny Zakątek, I etap. 

W tym celu proponuje przesunąć środki z pkt 81, załącznik nr 4 w kwocie 500 000,00 zł. 

Jednocześnie składam wniosek o dostosowanie WPF-u do przegłosowanych poprawek.  

Kierownik Referatu Inwestycji Sonia Topolewska przekazała swoje stanowisko na temat 

wniosku radnego Łukasza Wyszomirskiego: jeśli chodzi o zadanie nr 81 w budżecie. To jest 

modernizacja i budowa systemów oświetlenia. Kwota 500 000,00 zł, o które tutaj jest 

zwiększane to zadanie, nie jest bez przyczyny, ponieważ na etapie realizacji tej inwestycji 

pojawiły się roboty dodatkowe polegające na tym, że szafki, które miały zostać wyposażone 

w system sterowania Niestety są w bardzo złym stanie technicznym, są często skorodowane, 

są zbyt małe i nie pozwalają na to aby zamontować ten system sterowania w tej istniejącej 

obecnie na terenie naszej gminy infrastrukturze budowanej wiele, wiele lat temu, między 

innymi bo są też różnego rodzaju inne roboty dodatkowe o mniejszej wartości, ale przede 

wszystkim ta część zadania jest największym składnikiem tych robót dodatkowych.  

Głos zabrał wójt, który poinformował, że nie jest przeciwny tej inwestycji, ale jest przeciwny 

zdejmowaniu środków z inwestycji, która jest w trakcie realizacji.  

Między radnymi nawiązała się dyskusja na temat wymiany szafek sterowniczych 

oświetleniem. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że przesunięcie środków z utrzymania dróg nie powinno być 

realizowane, ponieważ jest ona niezbędna dla prawidłowego realizacji zadania. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Łukasza Wyszomirskiego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez radnego Łukasza Wyszomirskiego o wprowadzenie nowego 

zadania w załączniku nr 4 : Budowa ulicy Borowikowej od wiaduktu do ul. Maślakowej jako 

I etap oraz dostosowanie WPF do poprawek . 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (6) 
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Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Krzysztof Kocikowski, Jacek 

Krzyżanowski, Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Kamilla Grzelak, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Maria Wolsztyńska 

Wniosek został przyjęty. 

Skarbnik Gminy zajęła stanowisko w sprawie wniosku radnego Henryka Sykuta: nie można 

porównywać, okresu zimowego poprzednich lat, do tego który spotkał nas w tym roku. To 

jest zbyt ryzykowne i wójt nie wyraża na to zgody i opinia skarbnika jest negatywna tym 

zakresie. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem radnego Henryka Sykuta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez radnego Henryka Sykuta dot. zmniejszenia o 500 tys zł z 

zimowego utrzymania dróg na modernizację oświetlenia .  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (7) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

Wniosek został przyjęty 

Skarbnik Gminy w związku z koniecznością naniesienia poprawek na projekt uchwały 

zawnioskowała o przerwę. 

Przewodniczący ogłosił 30 minut przerwy. 

Przewodniczący wznowił obrady 

Wójt zawnioskował o dodatkową przerwę, ponieważ poprzednia była niewystarczająca. 
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Przewodniczący ogłosił kolejne 30 minut przerwy. 

Przewodniczący po konsultacji z wójtem wydłużył przerwę o kolejne 20 minut. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie i poinformował, że zmiany w projekcie 

uchwały zostały naniesione i dostarczone radnym na tablety. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały po przyjętych poprawkach. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.19.2021 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na rok 2021. 

4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2021-

2032 

Skarbnik wniosła autopoprawkę: Autopoprawka wynika ze zmian dokonanych w budżecie w 

pozycji w 28. budowa ulicy Borowikowej w Zielonce dokonana jest zmiana w wyniku zmian 

budżetowych, w wyniku tej autopoprawki dokonanej dzisiaj. Budowa w Zielonce ulicy 

Borowikowej od wiaduktu do ulicy Maślakowej etap pierwszy, czyli wprowadzona jest 

zmiana nazwy zadania, z uwagi na wprowadzenie zmian w budżecie, które przed chwilą 

zostały wniesione. Kwoty nie ulegają zmianie. 

Druga autopoprawka: zmiana nazwy ze ścieżki pieszo-rowerowej w Cielu przy ulicy Osiedle 

na nazwę rozbudowa drogi gminnej ulicy Osiedle polegające na budowie ścieżki pieszo-

rowerowej wzdłuż ulicy Osiedle w miejscowości Ciele. 

Przewodniczący zarządził głosowanie autopoprawki dotyczącej inwestycji w miejscowości 

Ciele. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez skarbnika gminy dot zmiany nazwy zadania. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący zarządził głosowanie autopoprawki dotyczącej wprowadzenia zadania w 

miejscowości Zielonka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka skarbnika gminy. Budowa ul. Borowikowej . 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały po przyjętych zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2021-

2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.20.2021 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2021-2032. 

5) w sprawie przerwania kontroli prowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Białe 

Błota w sprawie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i dochodów dotyczących 

działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności z planem finansowym za 

2020 rok 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę dotyczącą zmian pisarskich w treści projektu 

uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poprawka zgłoszona przez radną Marie Wolsztyńską w par nr 2 "dotyczącym stronniczości"" 

Przerwania kontroli " poprawki dotyczą uzasadnienia . 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Poprawki zostały przyjęte. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił zasadność podjęcia uchwały. Wynika to z 

braku możliwości działania komisji po wykluczeniu jej członków z uwagi na wskazanie przez 

kontrolowanego stronniczości członków komisji. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przerwania kontroli prowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Białe 

Błota w sprawie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i dochodów dotyczących 
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działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności z planem finansowym za 

2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (7) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.21.2021 w sprawie przerwania 

kontroli prowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Białe Błota w sprawie 

kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i dochodów dotyczących działalności 

Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności z planem finansowym za 2020 

rok. 

6) w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i 

dochodów dotyczących działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności 

z planem finansowym za 2020 rok przez Najwyższą Izbę Kontroli Delegatura w Bydgoszczy. 

Przewodniczący komisji złożył autopoprawkę dotyczącą rozszerzenia uzasadnienia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka radnego Sławomira Ruge dot treści uzasadnienia. Rozszerzenie zakresu 

kontroli .  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (1) 

Magdalena Burdanowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

Autopoprawka została przyjęta 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę do uzasadnienia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poprawka radnej Marii Wolsztyńskiej dot. uzasadnienia dopisać słowo "kontroli" . 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

Poprawka została przyjęta. 

Radny Krzysztof Kocikowski zgłosił poprawkę w uzasadnieniu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

poprawka radnego Krzysztofa Kocikowskiego dot. uzasadnienia dot. Rady Gminy .  

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Poprawka została przyjęta 

Karolina Lachowicz 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wniosku o przeprowadzenie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i 

dochodów dotyczących działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności 

z planem finansowym za 2020 rok przez Najwyższą Izbę Kontroli Delegatura w Bydgoszczy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (6) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bronisław Balcerowski, Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.22.2021 w sprawie wniosku o 

przeprowadzenie kontroli kompleksowej w zakresie wydatków i dochodów dotyczących 

działalności Gminnego Centrum Kultury Białe Błota i ich zgodności z planem 

finansowym za 2020 rok przez Najwyższą Izbę Kontroli Delegatura w Bydgoszczy. 
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7) w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota przeprowadzenia kontroli 

problemowej w zakresie wydanych Zarządzeń Wójta Gminy Białe Błota w okresie od 

stycznia 2019 do grudnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota przeprowadzenia kontroli 

problemowej w zakresie wydanych Zarządzeń Wójta Gminy Białe Błota w okresie od 

stycznia 2019 do grudnia 2020 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (1) 

Jacek Krzyżanowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.23.2021 w sprawie zlecenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota przeprowadzenia kontroli problemowej w 

zakresie wydanych Zarządzeń Wójta Gminy Białe Błota w okresie od stycznia 2019 do 

grudnia 2020 r. 

Obrady opuścił przewodniczący Jacek Grzywacz, prowadzenie obrad przejął 

wiceprzewodniczący Henryk Sykut, który zarządził 5 minut przerwy. 

8) zmieniająca w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz 

ustalenia jej składu osobowego w kadencji 2018-2023 

Radna Katarzyna Tomicka złożyła wniosek o wykreślenie z członkostwa w Komisji 

Rewizyjnej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnej Katarzyny Tomickiej dot. wykreślenia z członkostwa w komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz 

Wyszomirski 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Kocikowski, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Grzywacz 

Wniosek został przyjęty. 

Radna Patrycja Harczenko-Staszewska złożyła wniosek o przyjęcie do Komisji Rewizyjnej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Patrycji Harczenko- Staszewskiej na członka Komisji Rewizyjnej . 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz ustalenia 

jej składu osobowego w kadencji 2018-2023. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.24.2021 zmieniającą w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota oraz ustalenia jej składu 

osobowego w kadencji 2018-2023. 

9) w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian Statutu Gminy Białe Błota 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodnicząca Komisji Anna Banaszek członek Jacek Grzywacz członek Henryk Sykut.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.25.2021 w sprawie powołania 

komisji doraźnej do spraw zmian Statutu Gminy Białe Błota 
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10) w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek pomocniczych 

gminy Białe Błota 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę do treści uchwały 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Marii Wolszyńskiej "do spraw zmian statutu" .  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Poprawka została przyjęta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

skład komisji Przewodnicząca Komisji Anna Banaszek członek Jacek Grzywacz członek 

Henryk Sykut.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (3) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Maria Wolsztyńska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ossowski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie powołania komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek pomocniczych 

gminy Białe Błota. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (3) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ossowski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.26.2021 w sprawie powołania 

komisji doraźnej do spraw zmian statutów jednostek pomocniczych gminy Białe Błota 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.1.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota 

Przewodnicząca komisji przedstawiła projekt uchwały. 

Sołtys Anetta Steltmann zabrała glos w sprawie skargi, której jest autorem i przedstawiła 

swoje stanowisko. 
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Wójt złożył sprzeciw wobec tej uchwały, powiedział, że uzasadnienie w tym zakresie jest 

niezasadne. 

Radna Maria Wolsztyńska złożyła poprawki do projektu uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Marii Wolsztyńskiej w par 1 wykreślic wyraz "przez" dotyczy to również 

uzasadnienia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

PRZECIW (1) 

Karolina Lachowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamilla Grzelak 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Poprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.1.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof 

Kocikowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

PRZECIW (3) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Aleksandra Lubońska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.27.2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.1.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota. 

12) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.28.2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.2.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota. 

13) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.3.2021 na działalność Kierownika Centrum 

Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach. 
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Przewodnicząca komisji Magdalena Sznajder zgłosiła autopoprawkę. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Magdaleny Sznajder dot par 1 słowa "zasiłku". 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.3.2021 na działalność Kierownika Centrum 

Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kocikowski 

NIEOBECNI (2) 
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Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.29.2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.3.2021 na działalność Kierownika Centrum Obsługi Edukacji i 

Sportu w Białych Błotach. 

14) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.5.2021 na działalność Wójta Gminy Białe 

Błota 

Przewodnicząca komisji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt uchwały. 

Wójt gminy odniósł się do projektu uchwały, sprzeciwia się uznaniu tej skargi za zasadną, z 

uwagi na sytuację losową jaka zapanowała w urzędzie, a mianowicie stan chorobowy. 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę do uzasadnienia uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Marii Wolsztyńskiej dot. uzasadnienia "nieprzedłożenia" . 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Poprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.5.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



29 

 

ZA (11) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (7) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bronisław Balcerowski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.30.2021 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.5.2021 na działalność Wójta Gminy Białe Błota. 

15) w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.9.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w 

Murowańcu 

Przewodnicząca komisji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt uchwały. 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę do treści uzasadnienia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Marii Wolsztyńskiej w uzasadnieniu w pierwszym zdaniu "wniesioną przez 

mieszkańców" i Fundusz Dróg Samorządowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kocikowski 
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NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Poprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.9.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w 

Murowańcu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (3) 

Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.31.2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji nr BRG.1520.9.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w Murowańcu 

16) w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.10.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w 

Murowańcu 

Przewodnicząca komisji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt uchwały. 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła poprawkę do treści uzasadnienia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Poprawka radnej Marii Wolsztyńskiej w uzasadnienia w pierwszym zdaniu: wniesioną przez 

stowarzyszenie oraz uchwałą zmieniającą .  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Poprawki zostały przyjęte. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji nr BRG.1520.10.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w 

Murowańcu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Jacek 

Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, 

Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

PRZECIW (3) 

Karolina Lachowicz, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.32.2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji nr BRG.1520.10.2020 dotyczącej budowy ulicy Ptasiej w Murowańcu. 

 

17) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.33.2021 w sprawie 

zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota 

18) w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy 

Białe Błota na lata 2020-2032”. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Białe 

Błota na lata 2020-2032”..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 
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Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.34.2021 w sprawie przyjęcia 

„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Białe Błota na lata 

2020-2032”. 

19) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.35.2021 w sprawie przyjęcia 

rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota. 

20) w sprawie wyznaczenia obszarów i granic aglomeracji Białe Błota. 

Przewodniczący komisji Łukasz Wyszomirski poinformował, że uchwałę należało podjąć do 

końca ubiegłego roku, co przyczyniłoby się do możliwości ubiegania się o dofinansowanie 

dla Gminy.  

Głos zabrała sołtys Anetta Steltmann, która omówiła skutki przyjęcia przedmiotowej 

uchwały. 
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Wójt odpowiedział, że Gmina w latach 2016-2020 powinna posiadać projekty inwestycyjne, 

aby móc ubiegać się o dofinansowanie, dlatego termin podjęcia uchwały nie ma znaczenia 

jeżeli chodzi o uzyskanie dofinansowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyznaczenia obszarów i granic aglomeracji Białe Błota..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Grzywacz, Krzysztof Michalak 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.36.2021 w sprawie wyznaczenia 

obszarów i granic aglomeracji Białe Błota. 

Wiceprzewodniczący Henryk Sykut zawiesił obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

W dniu 07.04.2021 r. przewodniczący Jacek Grzywacz wznowił obrady XXXVIII Sesji Rady 

Gminy. 

21) w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przyjmowania przez Gminę Białe Błota urządzeń 

wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia 

wybudowanych z własnych środków. 

Sekretarz Gminy złożyła autopoprawkę 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez Sekretarza Gminy dot. treści tematu projektu uchwały : 

"wybudowały z własnych środków", Dotyczy to również uzasadnienia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kocikowski 

NIEOBECNI (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 

Autopoprawka została przyjęta 

Poprawkę zgłosiła radna Aleksandra Lubońska. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez radną Aleksandrę Lubońską dot. słowa "winny" zamiast 

"winni" w uzasadnieniu projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:\ 

ZA (19) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski 

Wójt przedstawił założenia przedmiotowej uchwały, w której najważniejszym dokumentem 

jest regulamin precyzujący zasady przejmowania urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych. 

Głosowano w sprawie: 
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w sprawie ustalenia zasad odpłatnego przyjmowania przez Gminę Białe Błota urządzeń 

wodociągowych i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia 

wybudowanych z własnych środków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Krzysztof Kocikowski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.37.2021 w sprawie ustalenia 

zasad odpłatnego przyjmowania przez Gminę Białe Błota urządzeń wodociągowych 

i/lub kanalizacyjnych od osób fizycznych i prawnych, które te urządzenia 

wybudowanych z własnych środków. 

22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej realizacji drogi dojazdowej, 

stanowiącej ulicę Wiejską w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej realizacji drogi dojazdowej, 

stanowiącej ulicę Wiejską w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.38.2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dotyczącej realizacji drogi dojazdowej, stanowiącej ulicę 

Wiejską w miejscowości Lisi Ogon, gmina Białe Błota. 
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23) w sprawie przygotowania projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania 

obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich 

gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane na terenie Gminy Białe Błota. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przygotowania projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, 

standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na 

terenie Gminy Białe Błota. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.39.2021 w sprawie 

przygotowania projektu uchwały ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów 

małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich 

gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą 

być wykonane na terenie Gminy Białe Błota. 

24) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele. 

Przewodniczący komisji Łukasz Wyszomirski poinformował, że Rada Sołecka Ciela 

podtrzymuje kolejny raz negatywną opinię nad nadaniem nazwy ulicy Wakacyjna. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja dotycząca kompetencji rad sołeckich oraz wniosków 

mieszkańców w sprawie nadania nazw ulic. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ciele. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



38 

 

ZA (3) 

Magdalena Burdanowska, Krzysztof Michalak, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (12) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Bronisław Balcerowski, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

Uchwała nie została przyjęta. 

25) w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

Przewodniczący Łukasz Wyszomirski przedstawił stanowisko komisji na temat uchwały. 

Radny Bronisław Balcerowski zgłosił poprawkę do treści uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka zgłoszona przez radnego Bronisław Balcerowskiego dot. treści uzasadnienia 

słowo; "będącą" wykreślić słowo "publiczną". 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Poprawka została przyjęta 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski. 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.40.2021 w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości. 

26) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.41.2021 w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości. 

27) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku zawarcia w trybie 

przetargowym umowy najmu na okres 10 lat. 

Przewodniczący komisji Łukasz Wyszomirski przedstawił stanowisko komisji na temat 

uchwały. 

Radna Magdalena Sznajder poinformowała, że powinny być przeprowadzone analizy na 

temat szkodliwości usytuowania masztu w tym miejscu. 

Wójt zajął stanowisko w sprawie uchwały, uznał że maszt jest konieczny do rozwoju sieci 

teleinformatycznej. Argumentował również, że w chwili obecnej wszyscy korzystają z 



40 

 

Internetu zarówno w formie zdalnej szkoły, jak również na przykład zdalne obrady sesji. Wójt 

podtrzymuje, że sieć 5G jest bezpieczna. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku zawarcia w trybie przetargowym 

umowy najmu na okres 10 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

PRZECIW (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Krzysztof Kocikowski, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Uchwała nie została przyjęta. 

28) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 

2020-2025. 

Przewodnicząca komisji Karolina Lachowicz przedstawiła opinię komisji na temat uchwały. 

Sekretarz przedstawiła zmiany, które zostały wprowadzone do programu (materiały 

promocyjne, będzie realizował wykonawca). 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek 

Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, 

Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.42.2021 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-2025. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący wznowił obrady 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

Głos zabrał radny Sławomir Ossowski złożył następujące wnioski i zapytania: 

1. Wniosek o poprawienie ustawienia latarni betonowych (są odchylone od pionu) przy 

okazji modernizacji oświetlenia w Gminie.  

2. Dlaczego w WPF-ie na 2022 rok nie jest uwzględniona ul. Ptasia w Murowańcu? 

Ad. 9. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

Głos zabrał radny Zbigniew Moroz, który odczytał złożony wniosek dot. budowy ul. 

Literackiej. 

Radny Henryk Sykut przedstawił pismo mieszkańca Pana Andrzeja Wasilewskiego (stanowi 

załącznik do protokołu). 

Radna Anna Banaszek przedstawiła pismo mieszkańca Pani Małgorzaty Kasperuk (stanowi 

załącznik do protokołu). 

Głos zabrała radna Magdalena Sznajder złożył następujące zapytania: 

1. Dlaczego do tej pory nie zostało zakończone projektowanie i wykonanie przystanku u 

zbiegu ulicy Źródlanej i Toruńskiej? 

2. Jaki był cel wywożenia ciężarówkami topniejącego śniegu? 

Głos zabrał radny Łukasz Wyszomirski złożył następujące zapytanie: 

1. Jaka była data złożenia dokumentów dotyczących ustanowienia strefy ochrony wód? 

Głos zabrał radny Sławomir Ruge i przedstawił oświadczenie na temat podjętej Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, która została uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową oraz 

wypowiedzi na ten temat składanych przez wójta. 

Głos zabrał radny Krzysztof Kocikowski złożył następujące zapytania: 

1. Na jakim etapie jest wydawanie pozwolenia na wydobycie kopalin w Trzcińcu? 
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2. Kiedy zostanie zamontowany znak kierunkowy Prądki na skrzyżowaniu ulicy 

serwisowej i Przysieckiego? 

Głos zabrał radny Bronisław Balcerowski złożył następujące wnioski i zapytania: 

1. Czy odbyły się rozmowy ze Starostą w sprawie skrzyżowania drogi powiatowej z 

ulicą Jedlinową i Leśną? 

2. Czy istnieje możliwość wystąpienia do Poczty Polskiej o usytuowanie skrzynek 

pocztowych wzdłuż zamieszkałych ulic? 

3. Wnosi o usytuowanie ławek na ulicy Spacerowej w Łochowie. 

4. Wnosi o doświetlenie skrzyżowania ulicy Hubertusa z drogą powiatową w Lisim 

Ogonie. 

Głos zabrała radna Magdalena Sznajder złożył następujący wniosek: 

1. Wnioskuje o zdjęcie środków z promocji gminy, które są zabezpieczone na publikację 

czasopisma, lub publikowanie w niej aktualnych informacji z zagwarantowaniem 

miejsca na wypowiedzi radnych. 

Głos zabrała radna Aleksandra Lubońska złożyła następujące pytania: 

1. Jak daleko są zaawansowane prace nad projektowaniem ulicy Białej? 

2. Czy przy stacji paliwowej przy ul. Pieszej jest prowadzona jakaś inwestycja przez 

Gminę? 

Głos zabrała radna Ilona Nowakowska, która złożyła oświadczenie na temat podjętej 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Głos zabrał radny Henryk Sykut złożył następujące wnioski i zapytania: 

1. Wnioskuje o zaprzestanie publikacji kwartalnika w formie papierowej, a 

pozostawienie jedynie wersji elektronicznej. Jaki jest nakład kwartalnika? Czy istnieje 

kolegium redakcyjne? 

Głos zabrała radna Katarzyna Tomicka złożyła następujące pytania: 

1. Na jakim etapie jest proces zmiany kursowania autobusu linii 90? 

2. Na jakim etapie jest proces budowy lampy na skrzyżowaniu ulicy Żeglarskiej i Szosy 

Bydgoskiej? 

Głos zabrał przewodniczący Jacek Grzywacz złożył następujące wnioski i zapytania: 

1. Wnosi w imieniu firmy Bohamet z Ciela o wydanie decyzji środowiskowej. 

2. Wnosi o budowę oświetlenia ul. Botanicznej w Łochowicach (II etap) 

3. Wnosi o wyjaśnienie przyczyn zwężania jezdni w Lisim Ogonie w związku z budową 

obwodnicy. 

4. Na jakim etapie jest sprawa RZI? 
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Głos zabrał mieszkaniec Andrzej Szmytka, który przedstawił swoje stanowisko na temat 

utrzymania dróg i porządku na terenie Gminy oraz negatywnej współpracy z kierownikiem 

Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami. 

Ad. 10. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji VIII Kadencji. 

Przewodniczący zakończył obrady XXXVIII Sesji VIII Kadencji. 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                   Jacek Grzywacz  

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

28.04.2021 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy. 

 


